

Bestyrelsesmøde d. 23. februar 2026, Paludan Müllersvej kl 17:00

Deltagere: Jan, Bente, Mads, Kurt, Karen

referent: Mads

Mødeleder: Jan

1.: Næste møde

Planen er at næste møde ligger efter generalforsamling. Hvis vi ikke når at komme igennem alt i dag ligger vi et umiddelbart inden GF.

2.: Dagsordenen

Dynamisk tilretning på mødet

3.: Generalforsamling

overblik og punkter herunder indkomne forslag.

Indkaldelse 13.00-17.00

Der er ikke kommet nogen forslag ind. Den eneste kommentar der er kommet er planlagt som beretning på GF

- Bestyrelsens forslag:

- Hævelse af gebyr for ikke at være tilmeldt PBS
- Omstrukturering af aflønning af parkeringsansvarlige
- Tilføjelse til ordensregleme omkring pileurt
- Ændring af betaling til bestyrelsen fra individuel haveleje til et fast beløb for alle
- Ændringsforslag til ordensreglerne ift gartner (betalingsdato)
- Hundevagt
- Rottebekæmpelse

Punkt på dagsorden: De forskellige ansvarlige i foreningen nævnes

Marketenderiet status

Vi har fået en opdatering på sagen, og SOFO's beslutning om hvad der skal ske herfra.

Jan forbereder en beretning til GF

Resultatet af årets regnskab og næste års budget.

Regnskab og budget gennemgået og godkendt af bestyrelsen.

Forplejning til mødet,

Gode boller, smør, ost marmelade. Kaffe, snacks

Check-up på engangsservice, Jan tjekker

Hvem fortsætter og hvem er på valg?

Jan og Mads er på valg

Mads genopstiller på betingelse af at jeg er ude at rejse 2-3 måneder i uafhængige perioder

Jan genopstiller

4.: SOFO

Farligt affald, og renovation.

Brev fra kredsløb om at vi ikke har skabe oppe til farligt affald. Vi bestiller 3 små som skal skrues fast i asfalt. Info om dette til GF.

Rotte bekæmpelse i SOFO regi

SOFO har spurgt om vi vil være med i en rotte-ordning. Pris omkring 200 kr pr have. Bestyrelsen synes det er en god ide.

5.: Vand

Status og forbrug

Der har været et forbrug på ca 9 m3 siden nytår. Det tyder ikke på en lækage.

6.: Kommunikation i bestyrelsen internt og eksternt.

Efter SOFO-møde er vi blevet gjort opmærksom på fra de andre foreninger at tonen i vores bestyrelse kunne være bedre. Det skal vi blive bedre til, det er vi alle enige i.

7.: Eventuel

Opfølgning på Hjelm og Henriksen og stophaner. Kurt rykker på den

Karen: foreslå et arrangements-udvalg i foreningen, fx hjertestarterkursus, beskæringskursus, børnedag, mostedag osv.